
Protokół Nr V/07 
z V sesji Rady Gminy Lipno 

odbytej w dniu 30 marca 2007 roku 
 
 
 

Dnia 30 marca 2007 roku o godz. 11-tej w Zespole Szkół w Radomicach 
odbyła się V sesja Rady Gminy Lipno. 
 
Obecni na sesji według załączonej listy obecności. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Wójt Gminy Lipno – Pan Wiesław Ośmiałowski, Zastępca Wójta Gminy Lipno 
– Pan Andrzej Szychulski, Skarbnik Gminy – Pani Adela Wiśniewska, Radca 
Prawny – Pan Józef Jesionowski, Sekretarz Gminy – Pan Andrzej Rozen, 
Kierownik ROR – Pani Anna Kwiatkowska, Kierownik SAPO – Pan Kazimierz 
Mątowski. 
 

Ad. pkt 1 a 
 

Otwarcia obrad V sesji Rady Gminy Lipno dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Lipno – Pan Bohdan Nowak, który na wstępie powitał wszystkich 
obecnych, jednocześnie stwierdzając, że na stan 15 Radnych, w sesji udział 
bierze 13 Radnych, a zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 
uchwał i rozstrzygnięć. 
 

Ad. pkt 1 b 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się z zapytaniem czy są  jakieś uwagi, 
bądź propozycje zmian do przedstawionego  porządku obrad. 
 
Wójt Gminy Lipno- zawnioskował o poszerzenie porządku obrad w pkt 2         
o następujące projekty uchwał: 
- w sprawie ustalenia wysokości diet dla Sołtysów z terenu Gminy Lipno , 
- w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu 
dotyczącego wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Gminy Lipno. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie zaproponowane przez 
Wójta Gminy Lipno zmiany w porządku obrad. 
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Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli zaproponowane zmiany w porządku obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie proponowany 
porządek obrad po zmianach. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 
 
 

Ad. pkt 1 c 
 

Protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu na stanowisku ds. Rady- 
zapoznanie się z jego treścią było udostępnione, wobec czego został 
jednogłośnie przyjęty bez czytania. 
 
 

Ad. pkt 1 d 
 

Wójt Gminy Pan Wiesław Ośmiałowski – przedstawił sprawozdanie z 
działalności od czasu poprzedniej sesji – informacja w załączeniu. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno-  zwrócił się z zapytaniem czy są pytania 
do Pana Wójta. 
Pytań nie było. 
 
 

Ad. pkt 2 a 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy – nadmienił, że przystępuje teraz do punktu 
podjęcie uchwały w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz trybu 
zasad przyznawania dodatku mieszkaniowego nauczycieli w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Lipno i głos oddał Kierownikowi SAPO – Panu 
Kazimierzowi Mątowskiemu. 
 
 
Kierownik SAPO – nadmienił, że art. 30 ustawy Karta Nauczyciela wprowadza 
coroczny obowiązek dla Gminy uchwalania nowego Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli. 
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Jest to w zasadzie obowiązek, który polega na korekcie jakichś błędów, 
niedociągnięć z poprzedniego Regulaminu. 
Pan Kierownik dodał, że z Regulaminu tego są niewielkie skutki płacowe dla 
nauczycieli. Płacę zasadniczą dla nauczycieli ustala Minister Edukacji 
Narodowej i jeszcze Rozporządzenie się nie ukazało i ono właśnie będzie w 
największym stopniu rzutowało na płace nauczycieli. 
My mamy obowiązek corocznie uchwalać taki Regulamin, mamy obowiązek 
konsultować ze Związkami Zawodowymi- takie konsultacje były prowadzone i 
uzyskaliśmy akceptację tego Regulaminu. 
Regulamin ten w zasadzie od ubiegłorocznego różni się tylko w jednym 
punkcie. Ostatnio w mediach mówi się o chuligaństwie w szkole, o takich 
sprawach właśnie związanych z wychowaniem młodzieży i jest taki nacisk, żeby 
podnosić wynagrodzenie za wychowawstwo. 
Związki Zawodowe właśnie w tym kierunku na nas naciskały. Do tej pory za 
wychowawstwo było 40 zł miesięcznie, Związki sugerowały, że o 100% 
podnieść. My po konsultacjach postanowiliśmy, że to będzie 60 zł miesięcznie. 
Nie wiemy dokładnie jakie będą skutki podwyżek nauczycieli, bo musimy 
zaczekać na Rozporządzenie Ministra – mówi się o 2%, o 5%, a nawet o 7 %. 
Jeżeli będzie więcej niż 3% to będziemy mięli kłopoty z tym budżetem, który 
mamy, bo po prostu ten budżet nie jest wysoki. 
Kierownik SAPO jeszcze raz podkreślił, że ten Regulamin jest w zasadzie 
regulaminem korekcyjnym, który w zasadzie nie wnosi nic nowego. 
Zasygnalizował, że jeżeli są jakieś pytania, to postara się na nie udzielić 
odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Kierownikowi i zwrócił się z 
zapytaniem czy są jakieś pytania. Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Nr VI/21/07 w sprawie 
regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz trybu zasad przyznawania dodatku 
mieszkaniowego nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Lipno i 
poddał go pod głosowanie. 
 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 

Ad. pkt 2 b 
 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że teraz przystępuje do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Lipno na 2007 rok. 
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Skarbnik Gminy – zasygnalizowała, że jak zwykle co sesję są zmiany, które 
wymagają akceptacji Rady. 
Zmiany wynikające z projektu uchwały, który jest przedłożony dotyczą zmian 
subwencji, dlatego, że otrzymaliśmy od Ministra Finansów subwencję 
zatwierdzoną już po uchwaleniu budżetu państwa. 
Zmianę w podatku dochodowym od osób fizycznych – został uchwalony budżet 
państwa i Wojewoda wykonał układ wykonawczy swojego budżetu cząstkę, 
którą my realizujemy również przekazał nam. 
 Zmniejszono nam plan dochodów z tytułu udziału w podatku dochodowym od 
osób fizycznych o 20.124 zł. 
Zwiększono część subwencji oświatowej o 39.413 zł. 
Jeżeli chodzi o pomoc społeczną, to trzymaliśmy jeszcze na świadczenia 
rodzinne 45.000, na składki zdrowotne 200 zł i na zasiłki stałe 15.600 zł. 
Łącznie budżet został zwiększony o kwotę netto 80.089 zł 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że załącznik Nr 2 obrazuje zmiany w wydatkach 
budżetowych i tutaj te zmiany są trochę wyższe. 
Została zaangażowana część nadwyżki z lat ubiegłych w kwocie 214.810 zł z 
przeznaczeniem na: 
- remont studni głębinowej w Jastrzębiu 28.200 zł 
- na inwestycję dla gimnazjum – 60.000 zł 
- na zakup paliwa – 100.000 zł 
- na pozostałą działalność w gospodarce komunalnej- wynagrodzenie i 
pochodne dla pracowników interwencyjnych – 30.000 zł 
- na remonty w kulturze – 10.000 zł 
W sumie wydatki są zwiększone o 294.898 zł. 
Skarbnik Gminy podkreśliła, że budżet po stronie dochodów po zmianach 
wynosi 23.598.320 zł, a po stronie wydatków 23.813.130 zł 
 Kolejny załącznik nr 6 obrazuje, że zwiększył się deficyt budżetowy o 214.810 
zł. Zmieniony również został załącznik o inwestycjach- to jest 60.000 na 
rozbudowę Zespołu Szkół w Wichowie. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się z zapytaniem czy są pytania w tym 
temacie. 
 
Radny Małkiewicz Paweł- zwrócił się z zapytaniem czy kryteria dotyczące 
przyznawania stypendiów są takie same jakie były w ubiegłym roku, czy też są 
zmienione. 
 
Radca Prawny- wyjaśnił, że regulamin będzie funkcjonował tak długo, dopóki 
nie zostanie zmieniony. 
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Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się z zapytaniem czy są pytania w tym 
temacie. 
Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały Nr V/22/07 w 
sprawie zmian budżetu Gminy Lipno na 2007 rok i poddał go pod głosowanie. 
 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 
 

Ad. pkt 2 c 
 

Przewodniczący Rady Gminy -  zasygnalizował, że przystępuje teraz do 
kolejnego punktu, mianowicie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
diet dla Sołtysów z terenu Gminy Lipno. 
 
Wójt Gminy – w budżecie Gminy Lipno na 2007 rok zaplanowana była 
podwyżka diet dla Sołtysów z terenu Gminy Lipno. 
Pan Wójt proponuje podwyższenie diety zryczałtowanej miesięcznej ze 100 zł 
do 150 zł.  
Dieta w tej wysokości będzie obowiązywała od dnia 01 kwietnia 2007 roku.  
Pan Wójt zwrócił się z prośbą do Rady Gminy o podjęcie tej uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się z zapytaniem czy są pytania w tym 
temacie. 
 
 
Pan Jagielski Stanisław – Przewodniczący Stowarzyszenia Sołtysów Gminy 
Lipno- nadmienił, że Zarząd Stowarzyszenia Sołtysów spotkał się z Panem 
Wójtem, aby omówić wiele spraw, między innymi dyskusja dotyczyła 
podwyższenia diet dla Sołtysów. 
Propozycje były różne, ale biorąc pod uwagę możliwości finansowe Gminy jak 
również wysokość diet w innych Gminach, postanowiliśmy zaakceptować 
kwotę 150,00 miesięcznie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się z zapytaniem czy są pytania w tym 
temacie. 
Pytań nie było. 
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Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały Nr V/23/07 w 
sprawie ustalenia wysokości diet dla Sołtysów z terenu Gminy Lipno i poddał 
go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 2 d 
 

Przewodniczący Rady Gminy  nadmienił, że przechodzi do kolejnego punktu 
porządku obrad, do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia i wartości jednego punktu dotyczącego wynagrodzenia 
pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy.    
 
 
Wójt Gminy nadmienił, że ponieważ od 2000 roku nie następowały zmiany 
wynagrodzenia dla pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Lipno. 
Dla pracowników SAPO najniższe wynagrodzenie wynosiło 550,00zł, a 
proponuje podwyższenie do kwoty 650,00 zł. 
Wartość jednego punktu wynosiła  4,40 zł, a proponuje podwyższenie do  kwoty 
4,84 zł. 
 
Dla pracowników GOPS najniższe wynagrodzenie wynosiło 715,00 zł, 
proponuje podwyższenie do kwoty 815,00 zł. 
Wartość jednego punktu wynosiła 5,50 zł, proponuje podwyższenie do kwoty 
6,05 zł. 
 
Pan Wójt zwrócił się z prośbą do Rady Gminy o podjęcie tej uchwały. 
 
Kierownik SAPO  dodał, że punktu dotyczący SAPO ma zastosowanie również 
do wszystkich pracowników administracyjnych szkół. 
 
  Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się z zapytaniem czy są pytania w 
tym temacie. 
Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały Nr V/24/07 w 
sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu 
dotyczącego wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w jednostkach 
organizacyjnych Gminy i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
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Ad. pkt 3,4,5 
 

Przewodniczący Rady Gminy zasygnalizował, że przystępuje do kolejnych 
punktów porządku obrad, proponuje połączenie punktów 3, 4 i 5. 
Prosi o zabieranie głosu. 
 
Radny Kowalski Jan -  zwrócił się z zapytaniem , czy jest możliwość, aby 
dowozić ( autobusem szkolnym) do szkoły dzieci z sołectwa Grabiny i z 
sołectwa Ostrowitko. 
Radny podkreślił, że jest taka sytuacja, że Pan Uzarski nie przepuści dzieci z 
Ostrowicka przez swoje grunty, bo to jest droga prywatna i teraz te dzieci będą 
musiały jeździć przez Popowo. 
 
Radny Górnicki Józef – zwrócił się z prośbą do Pana Radcy o wyjaśnienie 
tematu oświadczeń lustracyjnych. 
Jednocześnie zwrócił się z zapytaniem czy w Gminie są dostępne druki tych 
oświadczeń. 
 
 
Radca Prawny –wyjaśnił, że na wtorek w biurze Rady będą przygotowane 
druki. 
Termin 15 kwietnia jest terminem końcowym do wystąpienia organów, które są 
uprawnione do podjęcia inicjatywy, czyli Wojewoda miał ten termin, żeby 
przesłać zawiadomienie do osób, które mają obowiązek składać takie 
oświadczenia. 
A od momentu powiadomienia jest ten miesięczny termin na złożenie 
oświadczenia. 
Druki są bardzo proste, więc można to zrobić od ręki i wysłać do Wojewody za 
potwierdzenie odbioru. 
Konsekwencje nie złożenia oświadczenia są takie, że traci się mandat Radnego. 
 
Radny Chojnicki Ryszard – podziękował wszystkim za udział w wyborach do 
Izb Rolniczych, które odbyły się 04 lutego 2007 roku i za oddane głosy na Jego 
osobę. 
Poinformował, że odbyło się pierwsze spotkanie, dokonano wyboru 
Przewodniczącego, którym został Pan Kowalewski z Gminy Dobrzyń, 
Delegatem został Pan Jabłoński z Gminy Kikół. 
Siedziba nie zmieniła się i jest w Lipnie na Placu 11 Listopada – budynek Cechu 
Rzemiosł. Jest tam osoba, która przyjmuje we wtorki, środy i piątki w godzinach 
od 8 do 14. 
 
Radny Małkiewicz Paweł- prosi o wyjaśnienie czy są już jakieś decyzje w 
sprawie wycinki topoli. 
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Radna Grażyna Charyton przypomniała o potrzebie remontu przystanku 
autobusowego  w Ostrowitem oraz o potrzebnie zainstalowania 3 lamp 
oświetleniowych w Popowie. 
Zwróciła się także z zapytaniem jak posuwa się sprawa oświetlenia na 
przejściach dla pieszych. 
 
 
Wójt Gminy – wyjaśnił, że jeżeli chodzi o dowóz dzieci do szkół, to tym 
tematem zajmie się Komisja Oświaty w okresie wakacji. Wówczas rozpatrzymy 
możliwości dowozu dzieci do szkół. 
Pan Wójt prosi o rozwagę w tym temacie, bo aby dowieźć wszystkie dzieci, to 
nie mamy odpowiedniej ilości autobusów. 
Zgodnie z przepisami nie mamy obowiązku dowożenia dzieci do szkół, jeżeli 
odległość do szkoły wynosi do 3 km, jeżeli chodzi o młodsze dzieci i 5 km jeżeli 
chodzi o starsze dzieci. 
Jeżeli chodzi o oświetlenie uliczne, musimy trochę poczekać z tymi 
inwestycjami. 
 
Kierownik ROR –wyjaśniła, że postulaty w sprawie wycinki topoli zostały 
przekazane do Zarządu Wojewódzkiego Dróg Publicznych. Otrzymaliśmy 
odpowiedź, Zarząd Wojewódzki wyraził zgodę, ale musimy spełnić szereg 
wymogów, a mianowicie musimy przygotować dokumentację, zapłacić za 
pozyskane drzewo. 
Pani Kierownik przedstawiła treść pisma, jakie w tym temacie wystosował 
Zarząd Wojewódzki Dróg. ( pismo w załączeniu). 
 
 
Radny Małkiewicz Paweł zasygnalizował, że w Gminie Wielgie też była taka 
sytuacja i chyba ok. 50 zł trzeba było zapłacić za duże drzewo. 
Takie koszty Radny mógłby ponieść, ale jeżeli to będzie rzeczywista wycena 
drzewa, to rolnika nie stać na takie koszty. 
 
Wójt Gminy – podkreślił, że właścicielem jest Zarząd Wojewódzki i to oni 
stawiają warunki. Gmina nie jest w stanie ponieść takich kosztów związanych z 
wycinką topoli rosnących przy drogach wojewódzkich. 
 
Radny Małkiewicz Paweł nadmienił, że te drzewa są zdrowe, ale gałęzie 
połamane leżą na całym polu i rolnik musi te gałęzie pozbierać chcąc uprawić 
pole. Zarząd Wojewódzki nie czuje się odpowiedzialny za to. 
 
Radny Kowalski Jan  zwrócił się z zapytaniem czy posunęła się sprawa 
dotycząca domu Pani Bujarskiej. 
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Radny Górnicki Jozef – prosi o jakiś kontakt z osoba, która obsługuje te drogi, 
chodzi o wyjazd w Złotopolu. Teraz dopóki nie ma liści, to jeszcze idzie 
wyjechać z przyczepą, ale z dwoma to jest już duże zagrożenie. Gdy są już liście 
na drzewach, to widoczność ogranicza się do 15 metrów. 
Radny uważa, że trzeba coś w tym temacie zrobić. 
Druga sprawa, jaka Radnego nurtuje, to oświetlenie uliczne w Złotopolu.          
Są lampy, ale stoją koło nich duże olszyny i zasłaniają światło. Radny sądzi, że 
trzeba by podciąć gałęzie. 
Radny przypomniał także sprawę ul. Sierpeckiej – zwrócił się z zapytaniem, czy 
udało się tam coś załatwić. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że jeżeli chodzi o ul. Sierpecką to jest problem, bo 
mieszkańcy nie wyrażają zgody na uregulowanie stanu prawnego tej drogi. 
Jeżeli chodzi o oświetlenie w Złotopolu, to wynajmiemy samochód z 
wysięgnikiem i postaramy się te gałęzie podciąć. 
Natomiast jeżeli chodzi o drogę krajową, to jest problem. Bo tam są dwie linie 
ciągłe, tam jest park. 
 
Radca Prawny – ten temat sam się rozwiąże, dlatego, że na modernizację trasy 
nr 10 jest projekt opracowany i tam są przewidziane pasy wzdłuż drogi i być 
może wtedy temat się rozwiąże. 
 
Radny Lesiński Mirosław-zwraca się z prośbą o remont dróg w sołectwie 
Jankowo i Trzebiegoszcz, prosi, aby równiarka przejechała i trochę je 
wyrównała. 
 
Radny Strużyński Stanisław Przewodniczący Komisji Rolnej –poinformował 
obecnych, że Komisja Rolna była w terenie, objechała część dróg na terenie 
Gminy Lipno. Potrzeb jest dużo i sukcesywnie trzeba je realizować. 
Zakupiony żużel został podzielony, każde sołectwo otrzymało po 4 zestawy i 
tym trzeba gospodarować. 
Radny zdaje sobie sprawę, że być może taki podział nie jest sprawiedliwy, ale 
sądzi, że jak by tego nie zrobił, to zawsze komuś nie będzie się to podobało.   
Tak Komisja podzieliła i  sukcesywnie będzie rozwożony na teren Gminy. 
 
Sołtys z Jankowa  potwierdza słowa Radnego Lesińskiego, że drogi nie są 
najlepsze. Jest taki odcinek drogi w kierunku Kikoła, jest to koniec naszej gminy 
i tam jest fatalnie. 
Pan Sołtys uważa, ze należałoby poważnie pomyśleć o rozgraniczeniu dróg, bo 
zdarza się, że jedzie równiarka, a rolnicy nie wyrażają zgody, aby tą drogę 
wyprofilować, zrobić odpowiednią szerokość. 
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Wójt Gminy – rozumie potrzeby zgłaszane przez Sołtysa z Jankowa. Ale te 
problemy  z szerokością dróg to dotyczą głównie sołectwa Jankowa i 
Trzebiegoszcza. W tych sołectwach są najwęższe drogi. 
Żeby zrobić rozgraniczenie dróg, to cały budżet musielibyśmy przeznaczyć na 
to zadanie. 
Jeżeli chodzi o budowę dróg, to na tyle na ile nas stać będziemy to robić. Z tym, 
że zaczyna się stawiać warunki, że pewnie trzeba będzie mieć atest na żużel, 
żeby go na drogi sypać. ELANA, która ma żużel nie jest zainteresowana, żeby 
robić atest na żużel. A trzeba pamiętać o tym, że to był jeden z tańszych 
materiałów; wybudowanie natomiast drogi asfaltowej na odcinku 1 km, to 
trzeba liczyć, że to jest koszt 1 mln zł, a nawet i 2 mln. 
Na terenie Gminy mamy drogi w miarę przejezdne, nie są to bardzo dobre drogi, 
ale są przejezdne. 
Musimy również pamiętać o tym, że mamy 286 km dróg gminnych, więc mamy 
ich sporo i wszystkie drogi mają numeracje.  
Będąc przy głosie przypomniał o przydomowych oczyszczalniach. Komisja 
pracuje nad tym tematem, przyjmowane są już wnioski i widać, że 
zainteresowanie tym będzie. 
Na ten rok planujemy dofinansowanie 100 takich oczyszczalni; koszt takiej 
oczyszczalni może się kształtować nawet w granicach 10.000 zł, z tym, że ok. 
50% będziemy dofinansowywać z budżetu Gminy. 
Jest problem jeżeli chodzi o oczyszczalnie zbiorowe, aby uzyskać wsparcie 
unijne jest  warunek, że musi być minimum 2000 mieszkańców; w naszej 
gminie nie ma sołectwa, które by miało taką liczbę mieszkańców. 
Prawdopodobnie ma być dofinansowanie ze środków unijnych tych 
oczyszczalni przydomowych, ale to jeszcze nic pewnego. 
 
Będąc przy głosie podziękował wszystkim, którzy wzięli udział w mszy św. 
Pogrzebowej mamy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że brał udział w podsumowaniu 
kontroli jaka miała miejsce w naszym Urzędzie w tym roku – była to kontrola 
kompleksowa przeprowadzona przez RIO. Ocena w Kali 1-6, wynosi 5+ 
 
Sołtys z Ignackowa Pan Piotr Skonieczny –stwierdził, że źle się stało, że 
Komisja Rolna zrobiła sesję wyjazdową bez udziału Sołtysów. 
Samo przejechanie to jest mało skuteczne, są odcinki na które należałoby 
zwrócić szczególną uwagę i uwzględnić w planach budżetowych, ewentualnie 
rozdysponować żużla. 
A jeszcze wracając do dróg, chciałby zwrócić uwagę na drogowskazy, po prostu 
część jest zniszczonych, części nie ma wogóle i tam gdzie są szczególnie 
potrzebne, żeby to uzupełnić, bo wiele osób się przemieszcza i nie mogą trafić. 
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Pan Celmer Edward jako mieszkaniec Gminy, dokładnie wsi Jankowo 
przyszedł ze spostrzeżeniem jakie parę dni temu zauważył na terenie Gminy, a 
stwierdza wykorzystywanie naszych społecznych środków do celów 
prywatnych- dotyczy to bezpośrednio osoby Pana Wójta i jego budowy obecnej, 
którą prowadzi w Jastrzębiu i w tym celu używa wozu, który został zakupiony. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – nadmienił, że jeżeli Pan Celmer chce 
występować w sprawach wsi to bardzo proszę, a jeżeli jakieś inne nieścisłości to 
trzeba gdzie indziej rozwiązywać. 
Dodał, że jest  Pan gościem i przysługuje takie prawo, ale sesja nie jest od tego, 
żeby mówić o takich sprawach, inne organy są do wyjaśnienia tych spraw. 
 
  
 

Ad. pkt 6 
 

Przewodniczący Rady Gminy, wobec wyczerpania tematu, zakończył obrady     
V sesji Rady Gminy Lipno. 
Podziękował wszystkim obecnym za udział w sesji. 
 
 
Protokolant 
Żaneta Wołkowicz 
 
 
 
 
 
 

 


